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KVALT 14.12.2020 § 77
Valtuutettu Maire Villo jätti seuraavan valtuustoaloitteen:

"Valtuustoaloite
Valtatie 12 turvallisuuden parantaminen

Valtatie 12 on saanut valtiolta tukea turvallisuuden parantamiseen.
Hir vi ai dat ja osalle matkaa saatu tievalaistus ovat erinomainen asia
Sas ta ma lan kaupungille. Paikkakunnan kehittämisen kannalta nämä
hank keet ovat ihan välttämättömiä. Nyt on saatu rahoitusta tie va lais-
tuk sen lisärakentamiseen. Sastamalan kannattaa tehdä kaikkensa
sen eteen, että tievalaistus saadaan valmiiksi Nokialle asti kerralla.
Sen jälkeen asia on kunnossa ja päättäjät voivat keskittyä viemään
eteen päin muita liikennehankkeita. Varmaan yksi tärkeimmistä on vt
11.

Näissä asioissa meidän kannattaa puhaltaa yhteen hiileen ja viedä
asioi ta yhdessä maaliin. Vain tällä tavalla saadaan hankkeita eteen-
päin.
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Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti jättää valtuutettu Maire Villon jät-
tä män valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen valmisteltavaksi.


